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Generalforsamling mandag den 4. marts 2024 

Afholdt på Gladsaxe Hovedbibliotek 

 

 
 

Formanden Arne Fogt indledte generalforsamlingen med at byde velkommen til de 62 fremmødte medlemmer 

repræsenterende 51 medlemskaber (stemmeberettigede).  

 

Generalforsamlingen blev afholdt efter den i vedtægterne fastlagte dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Aflæggelse af beretning 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 

4. Behandling af indkomne forslag 

5. Fastsættelse af kontingent 

6. Valg af bestyrelse 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant 

8. Eventuelt 

 

Pkt. 1 Valg af dirigent og referent 

- Bestyrelsen foreslog Ivan Klitte, som blev valgt til dirigent. Flemming Bruun blev valgt til referent.  

Ivan Klitte takkede for valget og konstaterede herefter, at der var indkaldt til generalforsamlingen ifølge 

foreningens vedtægter og at generalforsamlingen var beslutningsdygtig. 

 

Pkt. 2 Aflæggelse af beretning 

- Arne Fogt indledte med præsentation af bestyrelsen. 

- AF glædede sig over, at foreningen i 2023 fik 73 nye medlemmer, hvilket betød en nettotilgang på 30 

medlemmer. 

- AF omtalte Lokalhistorisk Samling. Han takkede for de indleverede effekter og nævnte det pæne besøgs-

tal ved de forskellige arrangementer på Grønnegården. 

- Men husk at melde afbud, hvis du ikke kan komme til et arrangement, du har meldt dig til. Det giver med-

lemmer på ventelisten mulighed for at deltage. 

- Pga. den voldsomme portostigning udsendes programmet nu via e-mail, men det kan altid fås på papir på 

bibliotekerne og ved vores arrangementer. 

- AF mindedes afdøde Jørgen Olsen, som var kommunens omvandrende lokalhistoriske leksikon. 

- Ved Golden Days i efteråret forærede vi restoplaget af ”Da vi var bønder” til de besøgende. Gaven blev 

vel modtaget. 

- AF sluttede med at takke bestyrelsen for dens store arbejde. 

- Beretningen blev herefter taget til efterretning. 

 

Pkt. 3 Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 

- Kassereren Christian Hansen gennemgik det reviderede regnskab. 

- CH kommenterede visse af de store poster på udgiftssiden og forklarede underskuddet, som er 

fremkommet helt bevidst gennem udgifter til etablereing af Lokalhistorisk Samling. 
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- Også i 2024 forventes et underskud, dog af noget mindre omfang. 

- Svend Breum spurgte til udgifterne på Lokalhistorisk Samling, som CH uddybede. 

- Regnskabet blev herefter godkendt med akklamation. 

  

Pkt. 4 Behandling af indkomne forslag 

- Formanden oplyste, at der ikke var indkommet forslag. 

  

Pkt. 5 Fastsættelse af kontingent 

- Bestyrelsen foreslog kontingentet ændret til 150 kr. pr. år dækkende hele husstanden. Kontingentet har i 

mange år ligget fast, så forhøjelsen må ses i lyset af den almindelige prisudvikling i samfundet. 

- Forslaget blev vedtaget med akklamation. 

 

Pkt.  6 Valg af bestyrelse 

- Kassereren Christian Hansen genvalgt. 

- Til bestyrelsen i øvrigt blev genvalgt Flemming Bruun og John Bøge. 

- Som suppleanter blev nyvalgt Kim Wessel-Tolvig og Susanne Nejst Lørup. 

 

Pkt. 7 Valg af revisor og revisorsuppleant 

- Revisor Ib Olsen blev genvalgt. 

- Revisorsuppleant Sten Græse blev genvalgt. 

 

Pkt. 8 Eventuelt 

- Svend Breum roste bestyrelsen for arbejdet med Lokalhistorisk Samling. 

- Jens Mortensen fra bestyrelsen efterlyste frivillige til især Lokalhistorisk Samling. 

 

Dirigenten kunne herefter erklære generalforsamlingen for afsluttet. 

  

 
 

Efter pausen indtog museumsinspektør Thomas Christensen fra Det danske Filmarkiv scenen for at fortælle om 

arbejdet med at bevare den danske filmskat og herunder ikke mindst perioden, hvor filmene blev opbevaret på 

Bagsværdfortet. 

 
 

Den tidligere udsendte skriftlige beretning bringes på næste side! 
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I 2023 havde foreningen følgende aktiviteter: 
 
20. februar Film om Tove Smidth i 

Bibliografen 
20. marts Generalforsamling 
17. april Foredrag på Hovedbiblioteket i 

samarbejde med biblioteket 
13. maj Officiel åbning på Grønnegården 
17. juni Vandring i det gamle Mørkhøj 
26. august Gladsaxedagen 
24. september Oplev Bagsværdfortet 
26. oktober Rundvisning på Hovedbiblioteket 
2. november Besøg på Kroppedal 
2. december Årbogsudlevering 
Desuden var der 6 åben hus dage på Grønnegår-
den. 
 
Som der ses har vi haft et travlt år. Alle vore ar-
rangementer har været godt besøgt, hvilket be-
tyder, at vi har ramt rigtigt med emnerne. 
 
Travlheden har været stor på Grønnegården, hvor 
arbejdsgruppen ikke ligger på den lade side med 
at få tingene registreret og lagt på plads i sam-
lingen. Stor tak til jer. Til den officielle indvielse 
var der både musik og fortæring og vejret var lige-
ledes med os. Vi vil også sige tak til Lokalhistorisk 
Arkiv, for at vi har kunnet låne nogle malerier 
med Gladsaxemotiver. De pynter gevaldigt på 
væggen. Der har været flere besøg af skoleklasser 
og pensionistklubber, hvilket er meget glædeligt, 
at vi kan vise samlingen frem til den brede offent-
lighed. 
 
En anden ting, som har taget meget tid, er fortæl-
lingen om Filminstituttet, der brugte Bagsværd-
fortet til opbevaring af film. Der er modtaget 

fotos fra dengang, og Ove Nysom har fået den 
gamle fremviser til at fungere. Tak til Jens og Ove. 
 
Efter generalforsamlingen var der et foredrag 
med Linda Nørgaard Andersen, der meget leven-
de fortalte om sin arbejdsplads, Arbejdermuseet. 
 
Hvis du er tilmeldt et af vore arrangementer, er 
det meget vigtigt, at du melder afbud, hvis du 
bliver forhindret. Til arrangementerne er der be-
grænset plads, så melder du afbud, giver det 
plads til en på ventelisten. 
 
De mange aktiviteter har tæret lidt på kassebe-
holdningen. Det hele har været med det formål at 
skabe bedre oplevelser for medlemmerne og ikke 
mindst at få flere medlemmer. 
 
I efteråret fik vi den triste meddelelse, at vor om-
vandrende leksikon udi Gladsaxes historie, Jørgen 
Olsen, pludselig var afgået ved døden. Han vil 
blive savnet i mange år. Hans viden var kolossal og 
umulig at erstatte. 
 
I efteråret havde Hovedbiblioteket en billedudstil-
ling, der omhandlede de gamle miljøer i kommu-
nen. Vi uddelte i den anledning resten af vore 
bøger ”Da vi var bønder”, og de blev revet væk. 
 
Arbejdet i bestyrelsen foregår i en god og til tider 
jovial stemning. Jeg vil gerne takke mine kolleger i 
bestyrelsen for det kæmpearbejde, der bliver 
udført. En tak skal også lyde til kommunen, der 
udover at give en økonomisk støtte, også har 
stillet Grønnegården til vor rådighed. 
 
Arne Fogt, formand

 


